
                                     

Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 18 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 31. marzo . 2025

Hora inicio/fin: 20:10  /  21:20

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

VICKY AMORES HEREDIA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP) 
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul. Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

AVV Rafalafena (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 24/02/2025.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente comenta, algunos temas de la última Junta, contestados por 
los Servicios Técnicos: 

- Que hay una tapa en la calle  Gobernador, esquina con calle Tarragona, que 
hace ruido cuando pasan los vehículos por encima.

R/ Se traslada a la empresa encargada de su mantenimiento ya que se trata de 
una trapa de telefonía.

- Que es extraño que en la plaza Doctor Marañón, el parterre que da a la calle 
Artana, sin colocar primero el riego por goteo estén colocando unas plantitas verdes.
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R/ Actualmente las plantas y el riego están puestos. Igual cuando se vio no habían 
acabado los trabajos.

- Que falta arreglar problemas de iluminación que en el tramo de acera donde está 
Merka-Mueble, en la Av del Mar, junto a la Rotonda de la Paloma.

R/ Se va a proceder a la revisión de la iluminación en ese punto.

- Que Las palmeras en el Bulevar Vicente Blasco Ibáñez dan problemas con los 
frutos,  ensuciando  la  acera  y  con  peligro  de  poder  resbalar  los  peatones.  Aunque  se 
podaron el verano pasado, se debería dar otro repaso.

R/ El día 10-03-25 se ha realizado inspección y no se han visto frutos en el suelo. 
Dado que desde  el  verano ha salido  alguna rama de flor,  se procede al  corte  de las 
mismas para evitar la formación y caída de frutos.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Esteban Adell Boix (Asoci. Vecinos Bulevar Vicente Blasco Ibáñez). El 
señor Adell comenta lo siguiente:

Recuerda que faltan por llegar los bancos que hay que cambiar en el Bulevar.
Ha vuelto a desaparecer el contenedor de vidrio que estaba junto a las Cafeterías 

en el Bulevar.
La rampa de salida del parking de la Piscina Provincial sigue sin luz.
Con relación al Servicio del TRAM que se preveían cuatro unidades más y que se 

estaba esperando a que Iberdrola diera el permiso para dar luz al punto de carga ubicado 
en el Grao, nos preguntamos como va este tema ya que no se ve ningún avance.

Comentar que los pasos de cebra elevados están dando buen resultado en el 
Bulevar,  pero los pasos de cebra normales se sigue circulando muy rápido.  Quizás se 
deberían poner todos elevados.

Comentar  tres  incidencias  referentes  a  las  fiestas  de  la  Magdalena:  el  último 
sábado el Bulevar estaba abarrotado de vehículos estacionados encima de la acera. Para 
que se tenga en cuenta para las próximas fiestas y se tomen las medidas oportunas para 
que esto no ocurra; la megafonía en la encendida de gayatas en la Av Rey Don Jaime 
estaba ubicada solo en un punto, además con un volumen muy alto, pero no se oía en 
otras zonas; el mismo problema hubo en el castillo piro-musical, en según qué zonas no se 
oía nada.

Interviene  Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut).  El señor Bernat hace 
una reflexión en un tema que ocurre en las fiestas: “la gente que mea en la calle”. Está 
claro que la Corporación dota de urinarios en la vía pública en los días festivos...pero entre 
que hay mucha gente, sobre todo los fines de semana, y el mantenimiento de los urinarios 
no existe o es muy deficiente,  al final hay mucha gente que hace su necesidades en la vía 
pública. El señor presidente comenta al respecto que efectivamente se han incrementado 
el número de baños en la vía pública de 60 a 80 y para el año que viene se intentará 
superar esta cifra. Que los servicios de limpieza realizan el baldeo con desinfectante y 
ambientador para mejorar el mal olor.

Preguntaba el  señor Bernat  si  la  “mascletà”  del  último Domingo de fiestas,  se 
eliminó por exceso de pólvora. El señor Presidente responde que no.

finalmente el señor Bernat propone que se podrían editar trípticos para que los 
niños y los padres, tuvieran información de cómo usar y manipular los petardos típicos en 
las fiestas de la Magdalena.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y 
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
JC

45
R

ER
G

C
Q

M
5X

7Q
N

KA
FT

XP
G

D
 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 2

 d
e 

4 



                                     

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 18

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 31. març . 2025

Hora inici/fi: 20:10 / 21:20

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

VICKY AMORES HEREDIA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente – VOX)
Concejal (PP) 
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE) 
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul. Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

AVV Rafalafena (*)
AVV Rafalafena dels Tarongers (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 24/02/2025.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor President comenta, alguns temes de l'última Junta, contestats pels Servicis 
Tècnics: 

- Que hi ha una tapa al carrer Governador, cantonada amb carrer Tarragona, que fa 
soroll quan passen els vehicles per damunt.

R/ Es trasllada a l'empresa encarregada del seu manteniment ja que es tracta d'una 
trapa de telefonia.

-  Que és estrany que en la plaça Doctor  Marañón,  el  parterre que dona al  carrer 
Artana, sense col·locar primer el reg per degoteig estiguen col·locant unes plantitas verdes.
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R/ Actualment les plantes i  el reg estan posats. Igual quan es va veure no havien 
acabat els treballs.

- Que falta arreglar problemes d'il·luminació que en el tram de vorera on està Merka-
Moble, en la Av de la Mar, al costat de la Rotonda del Colom.

R/ Es procedirà a la revisió de la il·luminació en eixe punt.

- Que Les palmeres en el Bulevard Vicente Blasco Ibáñez donen problemes amb els 
fruits, embrutant la vorera i amb perill de poder esvarar els vianants. Encara que es van podar 
l'estiu passat, s'hauria de donar un altre repàs.

R/ El dia 10-03-25 s'ha realitzat inspecció i no s'han vist fruits en el sòl. Atés que des 
de l'estiu ha eixit alguna branca de flor,  es procedix al tall  de les mateixes  per a evitar la 
formació i caiguda de fruits.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé Esteban Adell Boix (Asoci. Veïns Bulevard Vicente Blasco Ibáñez). El senyor 
Adell comenta el següent:

Recorda que falten per arribar els bancs que cal canviar en el Bulevard.

Ha tornat a desaparéixer el contenidor de vidre que estava al costat de les Cafeteries 
en el Bulevard.

La rampa d'eixida del pàrquing de la Piscina Provincial seguix sense llum.

En relació amb el Servici del TRAM que es preveien quatre unitats més i que s'estava 
esperant que Iberdrola donara el permís per a donar llum al punt de càrrega situat en el Grau,  
ens preguntem com va este tema ja que no es veu cap avanç.

Comentar que els passos de zebra elevats estan donant bon resultat en el Bulevard,  
però pels passos de zebra normals es continua circulant molt ràpid. Potser s'haurien de posar 
tots elevats.

Comentar tres incidències referents a les festes de la Magdalena: l'últim dissabte el 
Bulevard estava abarrotat de vehicles estacionats damunt de la vorera. Perquè es tinga en 
compte  per  a  les  pròximes  festes  i  es  prenguen  les  mesures  oportunes  perquè  això  no 
ocórrega; la megafonia en l'encesa de gaiates en la Av Rei Don Jaime estava situada només 
en un punt, a més amb un volum molt alt, però no se sentia en altres zones; el mateix problema 
va haver-hi al castell piro-musical, en segons quines zones no se sentia res.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA CP Enriqueta Agut). El senyor Bernat fa una reflexió 
en un tema que ocorre en les festes: “la gent que pixa al carrer”. És clar que la Corporació dota 
d'urinaris en la via pública en els dies festius...però entre que hi ha molta gent, sobretot els  
caps de setmana, i el manteniment dels urinaris no existix o és molt deficient,  al final hi ha  
molta  gent  que  fa  le  seues  necessitats  en  la  via  pública.  El  senyor  president  comenta  al  
respecte que efectivament s'han incrementat el nombre de banys en la via pública de 60 a 80 i  
per a l'any que ve s'intentarà superar esta xifra. Que els servicis de neteja realitzen l'aigualeig 
amb desinfectant i ambientador per a millorar la mala olor.

Preguntava el  senyor  Bernat  si  la  “mascletà”  de  l'últim Domingo  de festes,  es  va 
eliminar per excés de pólvora. El senyor President respon que no.

finalment el senyor Bernat proposa que es podrien editar tríptics perquè els xiquets i 
els pares, tingueren informació de com usar i manipular els petards típics en les festes de la 
Magdalena.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores i  
vint minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.) C
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